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Kędzierzyn-Koźle, 25.04.2018 r. 

Szanowna Pani 

Sabina Nowosielska 

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 

INTERPELACJA 

dot. utrzymania czystości na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle 

Na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle na ulicach, w parkach i na miejskich skwerach ustawiona 
jest zbyt mala liczba koszy na śmieci, poza terenem glównych parków miej skich w ogóle brak 
punktów pobierania torebek i koszy na psie odchody, a np. na terenie Parku Pojednania nadaj nie 
posprzątano wszystkich suchych liści, zaś na parkowych alejkach przez wiele miesięcy leży szklo z 
rozbitych butelek, powodując zagrożenie dla spacerujących ludzi i zwierząt. Zwracają na to w sposób 
zdecydowany uwagę mieszkańcy miasta. 

W związku z powyższym wnoszę o: 
l) dokonanie we współpracy z radami osiedli analizy terenów osiedli pod kątem zwiększenia 

dostępności koszy na śmieci i podjęciu decyzji o zakupie większej ilości koszy, 
2) oszacowanie jaki bylby koszt zakupu pojemników na psie odchody, przy zalożeniu, że pojemniki 

takie umieszczone bylyby na terenie wszystkich osiedli, a nie tylko w wybranych miejscach, 
3) egzekwowanie prawidłowej realizacji powierzonych zadań od podmiotów świadczących na rzecz 

Gminy uslugi utrzymania czystości . 
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